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Je těžké najít po škole práci?
Anketa
Klára Udvaros,
26 let,koncipientka, advokátní kancelář
V Praze momentálně není žádný problém najít zaměstnání po dokončení právnické fakulty.
Pokud však chcete najít práci, která vás skutečně bude bavit, tak musíte chvíli chodit na přijímací řízení.
Nejsnazší cesta, jak práci po škole najít, je vybrat si advokátní kancelář. Jejich inzeráty s nabídkou pracovních míst
pro advokátní koncipienty jsou nejčastější a nabízejí současně i slušný výdělek.
Naše kancelář je zaměřena zejména na obchodní právo. Moje práce tak spočívá především v poskytování právního
poradenství při řešení problémů vyskytujících se v obchodním styku, přípravě smluv a v zastupování podnikatelů před
státními orgány včetně soudů.
Martina Mastná,
29 let, konzultantka v mezinárodní personálně poradenské společnosti Hill International
Na stejném místě jsem pracovala už během studia a moje seznamování s firmou a náplní práce bylo proto pozvolné.
Ve společnosti, která se zabývá personálním a profesním poradenstvím, jsem začínala pracovat na částečný úvazek
jako asistentka v administrativě a pomáhala jsem i v obchodních aktivitách.
Postupně jsem měla možnost seznamovat se s chodem společnosti a s prací odborných konzultantů. Když se pak
uvolnila pozice samostatného konzultanta, dostala jsem šanci, které jsem ráda využila. Tento postup vnímám jako
velmi výhodný a doporučuji ho i ostatním, kteří zvládnou pracovat při studiu.
Dělám samostatnou práci - to znamená, že jsem zodpovědná za vedení určitého projektu od A do Z, za práci
psychologickou a poradenskou (tzn. posuzování vhodnosti a připravenosti kandidátů pro určitou pracovní pozici,
konzultace ale i za činnost organizačně-vyjednávací, za řešení mnohdy nestandardních situací.
Moje práce je často organizačně náročná, nenechá mě nudit se. Baví mě vymýšlet nové, co nejlepší a nejefektivnější
postupy, zlepšovat výsledky a to je podstatná část mojí seberealizace. Na finanční podmínky si nestěžuji - je pravda,
že by mohly být lepší a v jiném, více motivujícím složení fixní a pohyblivé složky platu, ale věřím, že je to něco, co se
dá v budoucnu vyjednat a změnit.
Představovala jsem si, že budu pracovat jako klinický či poradenský psycholog ve zdravotnictví nebo v sociální sféře.
Toto přání jsem si zatím nesplnila, ale zároveň se jeho realizace nevzdávám.
Do budoucna pak nevidím jako problém kombinovat více zaměření v oblasti psychologie.
Dokonce to vidím jako zdravé, „baterky dobíjející“ a před „vyhořením“ chránící řešení.
Yvette Rusínová-Reittingerová,
26 let, manažerka pro významné zákazníky Eurotel Praha
První pracovní zkušenosti jsem získala již při studiu jako regionální zástupce pro jižní Čechy u marketingové agentury.
Mým hlavním úkolem bylo organizační a personální zajištění marketingových akcí (roadshow, prezentací) v regionu.
Po skončení vysoké školy mi byla nabídnuta pozice Client Service Managera v centrále agentury.
Otevřel se mi prostor pro hledání kreativních řešení v oblasti marketingových projektů. Z čistě rodinných důvodů jsem
se téměř po dvou příjemně strávených letech v marketingu velkých nadnárodních společností vrátila na jih Čech.
Přes pracovní server Job.cz jsem získala práci v Eurotelu a nyní zodpovídám za obchodní podmínky významných
zákazníků společnosti Eurotel.
Studovala jsem marketing, bavil mě a zajímalo mě praktické využití metody otazníků, hvězd, dojných krav... V
podstatě to funguje!
Z marketingu je jen krůček do obchodu (vždyť úkolem marketingu není nic jiného než vymyslet, aby se lépe
prodávalo).
Teď si vychutnávám praktické využití marketingu v obchodě.
Měla jsem štěstí a nikdy mi nikdo nebránil v osobním rozvoji. Spíše naopak. A co se týče financí, jsem spokojena.


